
Share your results with your 
healthcare professional or with 
family and friends

Treatment decisions should be based on the numerical result and the range limits recommended by your healthcare professional. Always read and 
follow the label. Android™ is a trademark of Google, Inc. The Bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by Bluetooth SIG, Inc. and any use of such 
marks by LifeScan Scotland Ltd. and its affiliates is under license. Other trademarks and trade names are those of their respective owners. ©2020 LifeScan IP Holdings, LLC. All 
rights reserved. CA-DMV-2000021

1 2 3

For Android™ devices:

Download the OneTouch Reveal® Mobile App and connect your 
OneTouch Verio Reflect™ or OneTouch Verio Flex® meter. 



Partagez vos résultats avec 
votre professionnel de la santé, 
votre famille, ou vos amis

Les décisions de traitement doivent être fondées sur le résultat numérique et la recommandation du professionnel de la santé. Lisez toujours l’étiquette 
et suivez le mode d’emploi. AndroidMC est une marque déposée de Google, Inc. Les logos et le mot servant de marque Bluetooth® sont des marques déposées détenues 

par Bluetooth SIG, Inc. Toute utilisation de ces marques par LifeScan Scotland Ltd. et ses sociétés affiliées s’effectue sous licence. Les autres marques de commerce et noms 
commerciaux appartiennent à leurs propriétaires respectifs. ©2020 LifeScan IP Holdings, LLC. Tous droits réservés. CA-DMV-2000021
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Pour les appareils AndroidMC :

Téléchargez l’appli OneTouch Reveal® et connectez-y votre
lecteur OneTouch Verio ReflectMC ou OneTouch Verio Flex®.


